



## WARRANTY POLICY

Those products produced by Branick Industries, and sold through it's Canadian agent, Bruno Wessel Ltd, will be warranted to the original commercial end-user against defective materials or workmanship. The period of this warranty is one (1) year except for Jacks which have a three (3) month warranty.

During the warranty period any of these products found to be defective will be repaired or replaced (at the warrantor's option) without charge. A Returned Goods Authorization (RGA) number must be obtained before any goods are returned. Goods arriving without an RGA # will be refused and returned at shippers's expense. The product must be returned transportation charges prepaid and with proof of purchase date enclosed to Bruno Wessel Ltd. The repaired or replaced product will then be returned with transportation charges prepaid by Bruno Wessel.

This warranty does not cover defects in the products caused by ordinary use, abuse, misuse, overloading, accident (including shipping damage), improper maintenance, alteration, use of improper fluids, use with unclean air or any other cause not the result of defective materials or workmanship.

**Repair or replacement is the exclusive remedy for defective products under this warranty.** This warranty is expressly in lieu of all other warranties, including any implied warranty of merchantability or fitness for a particular purpose. Branick Industries and Bruno Wessel shall not be liable for any consequential or incidental damages for breach of any express or implied warranty on these products.

Branick Industries reserves the right to make changes in design or construction of it's products without obligation to incorporate such changes in products previously sold.



## Politique de garantie

Les produits qui sont produit par les Industries Branick et vendus par son agent l'intermédiaire canadien, Bruno Wessel Ltd, seront garantie à l'utilisateur original contre les défauts matériaux ou défectueux. La période de cette garantie est un (1) an sauf pour les crics qui ont une garantie de trois (3) mois.

Au cours de la période de garantie, si un de ces produits se trouve à être défectueux, il sera réparé ou remplacé (à l'option du garant) sans frais. Un numéro d'autorisation (RGA) doit être obtenu avant le retour de toute marchandise. Les marchandises arrivant sans numéro (RGA) seront refusés et retournés aux frais de l'expéditeurs. Le produit doit être retourné, frais de transport prépayés et avec la preuve de la date d'achat jointe à Bruno Wessel Ltd. Le produit réparé ou remplacé sera alors retourné les frais de transport prépayés par Bruno Wessel.

Cette garantie ne couvre pas les défauts des produits causées par l'usage ordinaire, l'abus, l'utilisation abusive, surcharge, accident (y compris les dommages de transport), mauvais entretien, altération, utilisation de fluides illégitimes, l'utilité avec l'air impur ou de toute autre cause qui n'est pas le résultat de matériaux défectueux ou de la finition.

**La réparation ou le remplacement est le seul recours exclusif pour les produits défectueux en vertu de cette garantie.** Cette garantie est expressément au lieu de toute autre garantie, y compris toute garantie implicite de qualité marchande ou d'adéquation à un usage particulier. Les Industries Branick et Bruno Wessel ne seront pas tenu responsable de dommages indirects ou direct, pour violation de toute garantie exprime ou sous-entendu sur ces produits.

Les Industrie Branick se réservent le droit de faire des changements dans la conception ou la construction de ses produits sans obligation d'incorporer ces changements dans les produits déjà vendus.